



「明愛暖萬心」慈善晚會 - 捐款表格  
2017 Caritas Charity TV Show - Donation Form



(\* 請刪去不適用者 *Please delete as appropriate*)

本人/本機構\*樂意捐助港幣 \$ \_\_\_\_\_, 支持「明愛暖萬心」慈善晚會。

I / Our organization\* would like to donate \$ \_\_\_\_\_ in support of the Caritas Charity TV Show.

**善長資料 Particulars of Donor**

善長/機構名稱\* Name of Donor : \_\_\_\_\_  
(博士/先生/女士/太太 Dr/Mr/Ms/Mrs\*)

聯絡人 Contact Person : \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact no. : \_\_\_\_\_ 電郵 Email : \_\_\_\_\_

通訊地址 : \_\_\_\_\_  
Mailing Address

**捐款方法 Donation Methods** (請於適當空格內加上“√”號 *Please tick as appropriate*)

- 劃線支票 Crossed Cheque  
支票抬頭請寫「明愛之友」, 連同此表格寄回  
Please make cheque payable to “Friends of Caritas” & mail together with this completed form
- 直接存入「明愛之友」以下銀行戶口 Direct Deposit to the “Friends of Caritas” following Bank Accounts

工銀亞洲 ICBC (Asia)	072-701-036-00228-8	永隆銀行 Wing Lung	020-601-003-5739-4
南洋商業銀行 NCB	043-472-0-037338-8	恒生銀行 Hang Seng Bank	024-388-098311-668
華僑永亨銀行 OCBC Wing Hang	035-828-161792-001	集友銀行 Chiyu Banking	039-730-0-019353-5
匯豐銀行 HSBC	004-502-201536-001		

請將銀行入數紙正本連同此表格寄回 Please mail the original bank pay-in-slip together with this form

- 信用卡 Credit Card  Visa  Master  
請郵寄或傳真此表格至 2523 0438 Please send this completed form to us by mail or by fax to 2523 0438  
持卡人姓名 Cardholder's Name : \_\_\_\_\_  
信用卡號碼 Credit Card No : \_\_\_\_\_  
有效日期至 Expiry Date : \_\_\_\_\_ 持卡人簽署 Cardholder's Signature : \_\_\_\_\_

- 網上捐款 Online Donation  
請登入 [www.caritas.org.hk](http://www.caritas.org.hk) 進行網上捐款 Please visit [www.caritas.org.hk](http://www.caritas.org.hk) to make a donation

- 7-Eleven 便利店 7-Eleven outlets  
請出示此條碼, 透過全港任何一間 7-Eleven 捐款 (每次捐款額為 HK\$100-5,000), 並將發票連同此表格郵寄或傳真至 2523 0438  
Please make a donation (HK\$100-5,000 per transaction) at any 7-Eleven outlets by presenting this barcode and send the receipt together with this completed form by mail or by fax to 2523 0438



- 繳費靈 PPS Payment (商戶編號 Merchant Code: 6126)  
透過音頻電話 18033 或登入 <http://www.ppskh.com> 捐款, 賬單類別為「01-明愛暖萬心慈善晚會捐款」; 賬單號碼是善長 8 位數字的電話號碼。請將填妥表格郵寄或傳真至 2523 0438  
Donation can be made through PPS by dialling 18031 or visiting website <http://www.ppskh.com>. Bill type: 01 Caritas Charity TV Show; Bill number: 8-digit Donor's contact number. Please send this completed form to us by mail or by fax to 2523 0438

地址 Address: 香港堅道 2 號明愛大廈 603 室 Rm 603, Caritas House, 2 Caine Road, HK 查詢 For enquiries: 2843 4638  
捐款港幣 100 元或以上可獲發收據作扣稅申請之用。 A tax-deductible receipt will be issued for charitable donations of \$100 or above.  
以上資料只用作發出收據及是次捐款之用  如閣下不想收到本機構的籌款/宣傳資料, 請在此加上“√”號  
The above information will be used for issuing receipt and contact for this donation only. If you do not wish to receive any further fundraising / publicity materials from us, please put a tick in the box.